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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:1426 Antalet fältveckor inom polisutbildningen 

Polisutbildningen utgör en viktig uppdragsutbildning som i dag bedrivs dels på 
distans, dels vid tre lärosäten. Dagens upplägg om två års utbildning och 
sex månaders praktik inom polisen utgör basen i upplägget. En mycket viktig 
del, som dessutom efterfrågas av polisstudenter, är de praktiska momenten; här 
har Liberalerna fått igenom ett tillkännagivande i riksdagen med krav på 
regeringen att förstärka de praktiska momenten i utbildningen. Fram till 2015 
ingick också två så kallade SAO-veckor eller fältveckor. Men under 2016 drog 
polisen ned detta till en fältvecka, det vill säga att under de två år utbildningen 
varar kommer polisstudenterna endast att få vara ute i fält en vecka. Denna 
ordning har enligt uppgift ännu inte förändrats trots att det snart har gått ett och 
ett halvt år. 

En förklaring till denna neddragning är att polisen inte hinner med att ta emot 
och handleda polisstudenter. Det är allvarligt att situationen är på detta vis. 
Frågan om att rekrytera och locka fler till polisutbildning är i sig en utmaning i 
dag och därför blir det än mer angeläget att kvaliteten och utbudet inom ramen 
för polisutbildningen levererar ett kvalitativt upplägg med starkare koppling till 
yrket. Polisutbildningen är en yrkesutbildning och därför är det bekymmersamt 
att antalet fältveckor inte är återställda. 

Jag vill med anledning av detta fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att snarast erbjuda 
polisstudenterna ytterligare en fältvecka inom polisutbildningen?

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-18
Besvaras senast
2017-05-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


